

Loïc DUVAL 
COMITE DE SELECTION



Collectionneur, Directeur Général de la Fédération Française des Véhicules d'Époque (FFVE)

Collectionneur et ancien cadre dirigeant dans l'automobile et l'industrie, amateur des voitures de sport des années 50 et 60, il a récemment rejoint la FFVE pour se consacrer à sa passion.

Il a à cœur de mener à bien les missions de la fédération : représenter les collectionneurs, transmettre les savoirs et la passion aux jeunes générations, préserver le patrimoine roulant de façon citoyenne et fédérer tous les acteurs des véhicules d'époque.

C'est avec enthousiasme qu'il intègre cette année le comité de sélection du prestigieux concours Chantilly Arts et Elegance Richard Mille.

Collector, General Manager of the French Federation of Vintage Vehicles (FFVE)

A collector and former executive in the automobile and industry sectors, and a lover of sports cars from the 50s and 60s, he recently joined the FFVE to devote himself to his passion.

He is keen to carry out the federation's missions: to represent collectors, to pass on knowledge and passion to the younger generations, to preserve the rolling heritage in a socially responsible manner and to bring together all the players involved in vintage vehicles.

It is with enthusiasm that he joins the selection committee of the prestigious Chantilly Arts and Elegance Richard Mille competition this year.